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Protokół  

z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

odbytego w dniu 22 czerwca 2011 r. 

 

Posiedzenie rozpoczął o godzinie 9:05 Przewodniczący Komisji, p. Tadeusz Lammel. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

Tadeusz Lammel 

Tomasz Maćkowiak 

Marek Borowczyk 

Henryk Lesiński 

Rafał Socha 

oraz:  

Wójt Gminy – Bogdan Kemnitz 

Z-ca Wójta/Sekretarz Gminy – Genowefa Przepióra 

Inspektor ds. ochrony środowiska i rolnictwa – Monika Nowicka 

Ośrodek Doradztwa Rolniczego - Kazimierz Surdyk 

Podinspektor ds. planowania przestrzennego – Anna Jaszczyńska 

 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Organizacja skupu zbóż i rzepaku. 

2.  Plan pracy komisji na II półrocze 2011r. 

3. Sprawy bieżące wynikające z działalności gminy. 

 

Ad.1 porządku posiedzenia 

 Pani Monika Nowicka przedstawiła zagadnienie skupu rzepaku i skupu zbóż, która 

stanowi załącznik do protokołu. Pani Nowicka powiedziała, że wysłała zapytania do firm w 

tej sprawie, jednak firmy nie podają cen skupu. 

 Pan Kazimierz Surdyk poinformował, że cena skupu zależy od parametrów zboża. 

Zboże jest badane i na tej podstawie ustalane są ceny. Często wygląda to tak, że jedzie się z 

próbką, a później po dokonanej wycenie – z całym towarem. Zboża i rzepak są mocno 

zróżnicowane. Najwięcej jest odmian słabych, gdzie zbiory ocierają się o 10q. Może to 

wynikać na przykład z przymrozków. 
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Radny Lammel zauważył, że w ostatnich latach plony z rzepaku były dobre, w tym roku 

jednak będą gorsze. 

Pan Surdyk dodał, że z protokołów Pani Moniki Nowickiej wynika, że większych strat nie 

będzie, gdyż wyższa cena będzie je rekompensować. 

W dalszej części spotkania pan Surdyk przybliżył temat kredytu dla rolników, zwracając 

uwagę na ich niskie oprocentowanie. 

Pani Sekretarz zapytała czy ceny skupu są wyższe niż w roku ubiegłym. 

Pani Nowicka odpowiedziała, że tak. 

Pani Sekretarz zadała pytanie czy na podstawie sporządzonych protokołów można stwierdzić 

czy gorzej wygląda sytuacja w uprawach  rzepaku czy uprawach  zbóż. 

Pani Nowicka poinformowała, że rzepaku, a najgorzej ziemniaków wczesnych i sadów. 

Radny Lammel powiedział, że zbiory buraków są dość dobre. 

Radny Henryk Lesiński dodał, że zbiory buraków będzie można oszacować we wrześniu. 

 

Ad.2 porządku posiedzenia 

Radni ustalili plan pracy Komisji na II półrocze 2011 r., który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad.3 porządku posiedzenia 

Przewodniczący poprosił o zreferowanie projektów uchwał. 

1. Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały nr IX/57/2011 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego za 2010 rok oraz uchwały nr IX/58/2011 w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.  

Pani Skarbnik powiedziała, że bilans skonsolidowany to wszystkie bilanse robione w 

Gminie. W roku obecnym po raz pierwszy się to przedstawia. Jest to wymagane do 

uzyskania przez Wójta Gminy absolutorium. 

Radni nie mieli pytań. 

2. Pani Barbara Błoch przedstawiła projekt uchwały nr IX/59/2011 w sprawie zbycia w 

formie przetargu nieruchomości położonej w miejscowości Tulce. 

Radny Krzysztof Socha spytał czy nie warto umieścić informacjo o przetargu w 

publikacjach takich jak np. „Grunt na medal”? 

Pan Wójt powiedział, że można. 
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Pani Błoch powiedziała, że informowała o tym terenie biura nieruchomości jednak nie 

było zainteresowania. 

Radni nie mieli więcej pytań. 

 

Pani Błoch skonsultowała z radnymi propozycję mieszkańców na nazwę ulicy w 

Gowarzewie – ul. Zbigniewa Ziembińskiego – był to profesor UAM. 

Radni byli przeciwni takiemu nadaniu nazwy ulicy, ponieważ nie znajduje ona 

odzwierciedlenia w nazwach pobliskich ulic. 

 

3. Pani Nowicka przedstawiła projekt uchwały nr IX/60/2011 w sprawie wyłapywania 

bezdomnych zwierząt na terenie Gminy Kleszczewo. Poinformowała radnych, że tekst 

tej uchwały otrzymali już w marcu. Projekt uchwały był opiniowany przez 

Powiatowego Lekarza Weterynarii, który zasugerował, żeby dopisać liczbę dni, w 

których zwierzęta będą przebywać na terenie Zakładu Komunalnego. Opinię powinno 

przedstawić też Towarzystwo Opieki nad Zwierzętami, jednak bardzo trudno było się 

z nimi skontaktować z powodów zmian personalnych na stanowiskach kierowniczych 

oraz z powodu zmiany siedziby.  

Radni nie mieli pytań. 

4. Pani Grażyna Frąckowiak przedstawiła projekt uchwały nr IX/61/2011 w sprawie 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Kultury i 

Sportu w Kleszczewie. 

Radni nie mieli pytań. 

5. Pani Jaszczyńska przedstawiła projekt uchwały nr IX/62/2011 w sprawie zmiany 

uchwały o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Kleszczewo obejmującego działki położone 

w Gowarzewie, Markowicach, Krzyżownikach, Śródce, Krerowie i Bylinie.  

Poinformowała radnych, że jest to zmiana „kosmetyczna” uchwały o przystąpieniu do 

sporządzenia zmiany m.p.z.p. Zmiana polega na rozdzieleniu załącznika nr 6 na 

załączniki 6a i 6b. 

Radni nie mięli pytań. 

6. Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały nr IX/63/2011 w sprawie uchwalenia 

planu pracy Rady Gminy na II półrocze 2011r.  

Pani Sekretarz powiedziała, że zostanie on ustalony podczas Sesji. 

http://bip.kleszczewo.pl/?a=4711
http://bip.kleszczewo.pl/?a=4711
http://bip.kleszczewo.pl/?a=4712
http://bip.kleszczewo.pl/?a=4712
http://bip.kleszczewo.pl/?a=4712
http://bip.kleszczewo.pl/?a=4712
http://bip.kleszczewo.pl/?a=4712


4 

 

7. Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały nr IX/64/2011 w sprawie powołania 

zespołu, który przedstawi Radzie Gminy opinię o zgłaszanych kandydatach na 

ławników. Pani Sekretarz spytała czy radni mają propozycję kandydata z ich Komisji? 

Kandydatem do zespołu z Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska został 

wyznaczony Radny Henryk Lesiński. 

Radni nie mieli więcej pytań. 

8. Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały nr IX/65/2011 w sprawie przyjęcia 

Regulaminu korzystania z parku gminnego w Kleszczewie.  

Pani Sekretarz powiedziała, że było napisane, że powinno się posiadać pojemnik na 

odchody zwierząt, jednak pani mecenas Woźniak – Tyczka jest zdania, że jest to za 

duże ingerencja w szczegóły, pani Sekretarz powiedziała, że jeszcze na Sesji będzie na 

ten temat mowa. 

Radni nie mieli pytań. 

9. Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały nr IX/66/2011 w sprawie opłat za 

świadczenia udzielane przez przedszkola, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Kleszczewo. Dodała też, że w uchwale przewidziana jest opłata dodatkowa w 

wysokości 20 zł za odebranie dziecka po zadeklarowanej godzinie. 

Pani Skarbnik zasugerowała, żeby dopisać, że do 10 godziny tylko. 

Radni nie mieli pytań. 

10.  Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały nr IX/67/2011 w sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego na zadanie inwestycyjne.  

Radni nie mieli pytań. 

11.  Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały nr IX/68/2011 w sprawie zmiany budżetu 

na rok 2011. 

Radni nie mięli pytań. 

 

Po wyczerpaniu tematów, o godzinie 11:45, Przewodniczący zamknął posiedzenie. 

 

 

Protokołowała:        Za zgodność z przebiegiem posiedzenia 

      Anna Jaszczyńska                     Przewodniczący Komisji   

       

            Tadeusz Lammel 

http://bip.kleszczewo.pl/?a=4713
http://bip.kleszczewo.pl/?a=4713
http://bip.kleszczewo.pl/?a=4713
http://bip.kleszczewo.pl/?a=4713
http://bip.kleszczewo.pl/?a=4714
http://bip.kleszczewo.pl/?a=4714
http://bip.kleszczewo.pl/?a=4714
http://bip.kleszczewo.pl/?a=4715
http://bip.kleszczewo.pl/?a=4715
http://bip.kleszczewo.pl/?a=4715
http://bip.kleszczewo.pl/?a=4715
http://bip.kleszczewo.pl/?a=4716
http://bip.kleszczewo.pl/?a=4716
http://bip.kleszczewo.pl/?a=4716
http://bip.kleszczewo.pl/?a=4717
http://bip.kleszczewo.pl/?a=4717
http://bip.kleszczewo.pl/?a=4717

